
UCHWAŁA NR LXXVIII/541/23 

RADY MIEJSKIEJ W SOLCU KUJAWSKIM 

Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 ROKU 

 

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 7 grudnia 2023 r.  

 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40)1 oraz art. 242 § 1, art. 244 § 2 i art. 246  ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 

- Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2023 r. poz. 775)2   

 

RADA MIEJSKA W SOLCU KUJAWSKIM 

 UCHWALA, CO NASTĘPUJE: 

  

§ 1. Wniosek Fundacji JeKo „Jak Jeż z Kotem” w Solcu Kujawskim z dnia 7 grudnia 2023 r. 

uznaje się za zasadny z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim do zawiadomienia 

Wnioskującego o sposobie załatwienia wniosku. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

 

 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 

 

 

 

 
1 Zm. Dz.U.2023.572, Dz.U.2023.1463, Dz.U.2023.1688 
2 Zm. Dz.U.2023.803. 



 

 

UZASADNIENIE 

DO UCHWAŁY NR LXXVIII/540/23  

RADY MIEJSKIEJ W SOLCU KUJAWSKIM  

Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 ROKU 

 

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 7 grudnia 2023 r.  

W dniu 7 grudnia 2023 r. do Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim wpłynął wniosek 

Fundacji JeKo „Jak Jeż z Kotem” w Solcu Kujawskim dotyczący poparcia dla petycji 

sporządzonej w imieniu mieszkańców Gminy Solec Kujawski oraz Przyjaciół Puszczy 

Bydgoskiej w sprawie zmiany przebiegu drogi ekspresowej S10, zaplanowanej na terenie 

użytku ekologicznego „Źródliska na Wypaleniskach”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w dniu 7 grudnia 2023 r. przekazał 

wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która to w dniu 12 grudnia 2023 r. po 

zapoznaniu się z treścią załączonej petycji, podpisanej elektronicznie przez 1600 osób, na dzień 

złożenia wniosku uznała, że wniosek jest zasadny i zasługuje na poparcie.  

 Radni na posiedzeniu komisji jednomyślnie uznali, że budowa drogi ekspresowej jest 

potrzebna, gdyż wpłynie ona na poprawę bezpieczeństwa dla kierowców. Droga S10 ma 

przebiegać w większości po starym śladzie drogi krajowej DK10, a jedynie na wysokości Solca 

Kujawskiego zostanie poprowadzona przez tereny Puszczy Bydgoskiej. Mimo licznych 

sprzeciwów przy wytyczaniu nowej drogi S10, zdecydowano się na projekt, który ma 

przebiegać przez tereny cenne ekologicznie, posiadające istotne znaczenie dla naszej 

społeczności oraz przyrody, na których utworzony jest użytek ekologiczny „Źródliska na 

Wypaleniskach”.  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji popiera argumenty zawarte we wniosku. Jesteśmy zgodni, 

że zespół źródlisk zlokalizowanych w okolicy Wypaleniska stanowi obiekt o unikatowych 

walorach przyrodniczo-krajobrazowych i bezwzględnie powinien zostać objęty ochroną 

prawną.  

Po zapoznaniu się z argumentami zawartymi we wniosku w sprawię zmiany przebiegu 

drogi ekspresowej S10, zaplanowanej na terenie użytku ekologicznego „Źródliska na 

Wypaleniskach” Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała wniosek za zasadny.  

             Zgodnie z art. 246 § 1 kpa „Wnioskodawcy niezadowolonemu ze sposobu załatwienia 

wniosku służy prawo wniesienia skargi w trybie określonym w rozdziale 2 niniejszego działu.” 



Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 


